
 

 

 
 

 

Poznań, 30 czerwca 2021 r. 

 

Interpelacja 

ws. planów sprzedaży budynku Domu Literatury Biblioteki Raczyńskich 

 

Szanowny Panie Prezydencie,  

Odbywając w ostatnim czasie kilka spotkań ze grupami osób czynnie zajmujących się 

literaturą i kulturą w mieście, usłyszałem praktycznie same krytyczne głosy w sprawie planów 

sprzedaży budynku Domu Literatury Biblioteki Raczyńskich przy ul. Wronieckiej. Mowa 

bowiem o historycznym miejscu, niezwykle ważnym z punktu widzenia miasta Poznania, w 

którym przez lata odbywało się wiele wartościowych inicjatyw i spotkań.  

W związku z powyższym uprzejmie proszę o kompleksową informację, jakie są 

najbliższe plany miasta w zakresie funkcjonowania Domu Literatury, a także na jaką łączną 

kwotę szacuje się pakiet wymaganych remontów budynku.  

Jednocześnie zwracam się do Prezydenta o podjęcie działań mających na celu 

zachowanie dotychczasowej funkcji budynku, łącznie z zapewnieniem w przyszłorocznym 

projekcie budżetu miasta Poznania niezbędnych środków na jego modernizację. 

 

Łączę wyrazy szacunku, 

Mateusz Rozmiarek 

 

 

Radny Miasta Poznania 

 

 

 


